
 

Referat elevrådsmøte 2. mai 2024 
 

Alle til stede 

 

Sak 43 
(Til sak 39:) Flertallet ønsker ikke skrivekonkurranse (7 nei og 3 klasser ja) så da blir det 
ingen skrivekonkurranse i år. 

 

Sak 44 
Kan basketstativet fikses? Det er skjevt. Skye og Erik spør vaktmester. Husk å ikke henge på 
basketkurvene for de tåler det ikke og blir ødelagt.  
 

Sak 45 
Når man låner lusball ved kontoret kom det et godt forslag som flertallet i elevrådet stemte 
for: Når man låner lusball skriver man seg på listen. Når man leverer ballen tilbake, stryker 
man navnet sitt. Da forsvinner ikke ballene. 

 

Sak 46 
Kan hullet i eplehagen repareres? Det blir større og større for hver dag. Vi spurte Nina og 
Erling og de jobber for at undervisningsbygg skal komme og reparere det. 

 

Sak 47 
Erling og Nina kom på besøk i elevrådet og det var stas! Skolen har noen penger som de kan 
bruke på hyggelige tiltak for elevene. Har elevene noen forslag til hva pengene kan brukes 
til? Er det noe utstyr eller annet som kan kjøpes inn? Elevene skulle spørre i klassene sine. 

 

Referent: Elevrådslærer Hanne Eilhardt Pedersen. 

 

 

 


